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Zápis z jednání osadního výboru Filipov ze dne 22.3.2024 
 
Přítomni: Miroslav Šach, Denisa Pavlíková, Josef  Hordina 

Omluveni: --- 

Hosté: Pavel Pavlík 

Návrh programu jednání: 

1. Zahájení 
2. Informace o setkání předsedů OV s vedením města a o průběhu jednání zastupitelstva města 
3. Informace o stavu oprav a úklidu odpadu na území Filipova 
4. Informace o průběhu řešení rekonstrukce pomníku obětem 1. světové války 
5. Návrh společné brigády v rámci akce „Ukliďme si Kamenici“ 
6. Projednání první letošní společenské akce „Filipovské čarodějnice 2024“ 
7. Návrh termínu dalšího jednání OV, závěr 

Navržený program byl schválen. 

 

Ad 1/ M. Šach přivítal členy OV i hosta na druhém jednání OV Filipov v roce 2024 a poděkoval za 
rychlé reakce všech členů OV na zprávy na osadním WhatsAppu.  

Ad 2/  Předseda OV M.Šach přítomné   informoval  o průběhu vedením města svolaného setkání 
s předsedy OV, které se konalo 7. února 2024 v 16,00 hodin v kanceláři starosty MÚ za přítomnosti 4 
předsedů OV,  starosty a tajemníka MÚ.  Vedení  města na tomto  setkání  informovalo  předsedy OV 
o zřízení systému řízení a kontroly činnosti Městských služeb a o emailové adrese pro vkládání 
požadavků jednotlivých OV do tohoto systému. Dále byli informováni o možnostech využití služby 
Senior taxi, o činnosti Univerzity 3. věku a o požadavcích na jednotné zpracování a způsobu zasílání 
zápisů z jednání OV. Dále byl předsedům OV sdělen termín jednání zastupitelstva města dne 
28.2.2024, kde mají být předsedy OV prezentovány hlavní požadavky na město pro rok 2024. Pan 
starosta navrhl opakovat toto setkání ještě jednou v roce 2024, pro získání zpětné vazby o fungování 
OV a jejich spolupráce s městem a Městskými službami. Předsedové tento návrh uvítali. 

Dále M.Šach informoval přítomné o zásadních bodech jednání zastupitelstva a o jím přednesených 
požadavcích na město pro rok 2024 v rámci jeho vystoupení a představení plánu činnosti OV Filipov 
na rok 2024 zastupitelům. Jednalo se především o problematiku neutěšeného stavu místních 
komunikací v majetku města, rekonstrukci pomníku a o nalezení vhodného prostoru pro vybudování 
místa setkávání a pořádání společných akcí obyvatel Filipova. 

Ad 3/ V tomto bodu jednání M.Šach informoval členy OV o jeho komunikaci s panem Richterem 
z Městských služeb ohledně opravy rozvodné skříně veřejného osvětlení u domu Filipov č. 62, kde 
práce začaly koncem roku 2023. Dle vyjádření pana Richtera budou práce pokračovat na jaře, za 
vhodných klimatických podmínek. Jedná se o vyzdění základové části rozvaděče, která je nyní po 
podzimních pracech obnažena a původní odtržené zdivo odstraněno. 

Další z oprav je v plánu pro rok 2024, dle zaslaného vyjádření pana Volka, zástupce cestmistra SÚS 
pana Žďánského,  rekonstrukce podtoku pod silnicí  u  domu  Filipov č.11.   Ten  je, dle loňského 
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zjištění při jeho čistění,  v havarijním  stavu a práce budou  zahájeny  po konci období zimní údržby. 
O termínu a případných omezeních provozu nás prý bude v předstihu zástupce SÚS informovat. 

Na základě zaslaného požadavku na Městské služby byla jejich pracovníky zlikvidována černá skládky 
stavebního odpadu v údolí přítoku do Bílého potoka na mostkem u hlavní silnice. V současné době 
ještě pan Šach řeší s ředitelem Městských služeb Ing. Pileckým likvidaci pneumatik, které se 
nacházejí částečně na městském a částečně na soukromém pozemku. Rozhodnutí Městských služeb, 
zda jejich pracovníci i tento odpad zlikvidují, by měl být znám po návratu pana starosty z dovolené 
v 13. kalendářním týdnu. V případě že Městské služby úklid odmítnou, navrhl pan Šach provést jejich 
likvidaci svépomocí v rámci brigády. 

Ad 4/ V souvislosti s řešením možné rekonstrukce pomníku obětem 1.světové války byl M.Šach 
osloven panem Jandou, investičním referentem Odboru rozvoje, investic a životního prostředí, 
s žádostí o zaslání dostupných materiálů. Panu Jandovi byla zaslána fotografie původního pomníku 
v nejvyšším dostupném rozlišení a i rozměrový nákres, vytvořený na základě zbylých základů 
pomníku. Na základě těchto zaslaných podkladů by měl být zpracován městských architektem 
projekt a následně na základě návrhu OV Filipov městem vypsána veřejná sbírka. 

Dále M.Šach informoval přítomné o zaslání e-mailu na Farnost Česká Kamenice s dotazem na 
původní vzhled výklenkové kapličky v údolí Bílého potoka, jejíž obnovu by OV také rád v následujících 
letech zrealizoval. Bohužel se doposud, ani přes veškerou snahu, nepodařilo zjistit její původní 
provedení. Potvrzení o doručení zaslaného e-mailu přišlo, reakce od adresáta zatím ne.  

Ad 5/ M.Šach informoval členy OV o akci „Ukliďme si Kamenici“, kterou město pořádá v rámci 
celorepublikové akce „Ukliďme si Česko“ v sobotu 6. dubna 2024 a navrhl, zorganizovat v uvedený 
den brigádu i na Filipově. Tento návrh byl jednomyslně přijat a M.Šach pověřen vytvořením pozvánky 
na tuto akci a její umístění na Fcb stránku Filipova. Současně zajistí i její umístění na vývěsku a dále 
obstará pytle na odpad. Ve spolupráci s pracovnicemi infocentra, se kterými již předběžně jednal, 
následně zajistit i svoz nahromaděného odpadu Městskými službami. 

Ad 6/ OV projednal a schválil konání první společenské akce, kterou budou „Filipovské čarodějnice“. 
Termín konání byl domluven na úterý 30. dubna 2024 od 19,00 hodin. Místo konání bylo panem 
Hordinou navrženo na shodném místě, kde proběhlo loňské pálení, kdy tato akce ještě nebyla 
oficiální akcí osadního výboru, tedy na louce pana Marka, u domu Filipov č.21. Tuto možnost ještě 
členové OV v průběhu dubna projednají s majitelem dotyčného pozemku. Následně bude na tuto akci 
vytvořena a zveřejněna pozvánka, jejímž zpracováním byl pověřen M.Šach. Zajištění akce bude 
provedeno dle dohody a předběžného rozsahu všemi členy OV. 

Ad 7/ Termín dalšího jednání osadního výboru byl  stanoven na květen, kdy bude projednána příprava 
druhé společenské akce OV a to 2. ročník turnaje „Kuželky se sousedy“,  která by měla proběhnout 
v měsíci červnu. Konkrétní termín jednání OV bude upřesněn opět prostřednictvím osadního 
WhatsAppu.   

 

Zapsal: Ing. Miroslav Šach 

předseda OV Filipov  
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